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)IEEEE@ minvvs.ni);IEEE)BEEZ @minvws ni); IEEE.

IEEE @minvws.nl]
Sat 11/28/2020 12:31:51 PM

Subject: RE: QenA commerciele vaccins

Received: Sat 11/28/2020 12:31:51 PM

Akkoord. Een toevoeging (zie onder).

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(Ww x _blackberrv.com

Datum: zaterdag 28 nov.

2220 12:
38 PM

Kopie: 1. ([@minvws.nl>
Onderwerp: RE: QenA commerciele vaccins

Dat is niet helemaal waar. Er is weliswaar nog geen commerciele markt, maar er zijn bv al wel prof-voetbalclubs,
die deze route serieus overwegen (voor hun spelers en staf) en die dat cok al aan media hebben gemeld. Zo ging
het ook de PCR-testen. Daarmee is het een issue. En issue, waarop een reactie vanuit ons niet heel gek is. Zal ik

deze lijn aan Hugo voorstellen?

5.1.2i Concept

Verzondenins rijdag 27ero 202023:32Sn32
Aan: S.
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Onderwerp: RE: QenA commerciele vaccins

Het 1s op dit moment nog helemaal geen issue.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[ENE JERE ics o>
Datum: vrijdag 27 nov. 2020 10:16 PM

Aan: ) EEE@minvws.nl>, RED )<EEECI© minvws o>, [IIEEESEN
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: QenA commerciele vaccins

Ik snap het punt van 2cVraag is of de EC (want daar zal het moeten gebeuren) nu aanleiding ziet en of intentie heeft hierop uitspraken te

doen of actie te ondernemen. Vanuit Nederland hierop bij de EC aandringen vraagt een afweging in het kabinet.

zie jij hierop beweging rond EC? Eens dat schaarste maakt dat commerciéle partij er niet snel tussen zal

zitten, maar als ze hoge prijs bieden aan een farmaceut.. het is azn farmaceut om te bepalen over wie ze

vervolgleveringen uit eigen productie verdelen als regelgeving (of duidelijkheid/druk) daar niet tegenover staat

5.12e
Groet,

van: [IEEHeminvws.nl>
Verzonden: vrijdag 27 november 2020 18:31

aan: IEEE BEE inv o >; IESE EEE oninvws o>
Onderwerp: RE: QenA commerciele vaccins

Haa

Zie onderstaande mailwisseling, hoe denk jij hierover?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[EENBEE niyoDatum: vrijdag 27 nov. 2020 5:53 PM

Aan:EEE)<BR @minvws.nl>
Onderwerp: RE: QenA commeiciele vaccins

Ja, dat is dus precies het punt: Verboden is het niet. Kunnen we niet op voorhand al iets zeggen a la dat dat

niet wenselijk 1s. Nu geen aanleiding om actie te ondernemen, maar we houden het scherp in de gaten
houden? Zoiets?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEE5.1.20 [@ minvws.nl>

Datum: vrijdag 27 nov. 2020 17:23

Aan:[CETCEE 1 inv...
Onderwerp: FW: QenA commerciele vaccins
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Hoo ENE
Kunje iets met dit antwoord? Succes!

Groet en fijn weekend vast,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:IEEEJBEN @nminvws.nl>
Datum: donderdag 26 nov. 2020 3:24 PM

Aan: IEKECNNND - BRE minvwso>
Onderwerp: RE: QenA commerciele vaccins

5.1.2e

Enige situatie die zou kunnen ontstaan 1s wanneer een marktpartij een in de EU goedgekeurd vacein in zou

weten te kopen.
Dat zie ik komendjaar niet direct gebeuren gezien de schaarste.

Maar verboden is het met.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEEBEER @minvws ul
Datum: donderdag 26 nov. 2020 1:44 PM

Aan:EEEJEBEN@minvws.nl>
Onderwerp: QenA commerciele vaccing

veo IXEN
heeft een aanvullende vraag op de onderstaande Q&A. Hoe denk jij hierover7BREARSL) EE

5.1.2i Concept

Vast dank en hoor het graag!

LN Wed lolly [of=Te]4

Hartelijke groet,

5.1.2e
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